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Naravne katastrofe kot opomin ranljivosti
Letošnji avgust bo za našo deželo zapisan v zgodovino z zelo žalostno in negativno konotacijo. Ogromna količina dežja je 
naše reke in ostale vodotoke spremenila v naravne buldožerje, ki so pred sabo odnašali vse, žal tudi življenja. Plod dela več 
generacij, ogromno družin in pridnih rok  je v nekaj urah šlo v nič.  Urejena naselja, domačije, zelena pokrajina se je spremenila 
v muljasto, blatno deželo z goro raznovrstnega materiala, ki je pred tem predstavljal dom mnogim družinam. 

Ljudje so poskušali reševati premoženje, a mnogi so zadnji hip lahko rešili le lastno golo življenje. Brez pomoči prizadevnih in 
pogumnih gasilcev, vojakov in prostovoljcev bi število žrtev bilo bistveno večje.
Tisti, ki nam je bilo v tej ujmi prizaneseno, smo lahko le z nejevero opazovali rušilno moč narave in v mislih bodrili tiste, ki so bili del 
te žalostne zgodbe. 

Pa je končno prenehalo deževati, posijalo je sonce in začel se je nov, presunljiv,  a tokrat pozitiven val. Pomoč, v takšni ali drugačni 
obliki je začela namreč od vsepovsod prihajati do prizadetih. Eni pomagamo z donacijami, finančnimi in materialnimi, drugi z lastno 
pomočjo na terenu, spet tretji so ponudili streho družinam, ki so ostali brez vsega, četrti s pošiljanjem dobrih vibracij, pozitivnih 
misli in besed… Ali vse  to zadostuje? Ne, žal ne,  potrebno bo še  veliko časa, sredstev in pomoči, da bo življenje v prizadetih krajih 
ponovno normalizirano. A prizadetim smo pokazali, da nam je mar, da niso sami, da lahko računajo na nas. 
Sicer se bodo vedno našli tisti, ki bodo vsepovprek kritizirali ukrepe države, preveč bele superge aktualnega premiera, premalo 
umazane čevlje bivšega premiera, ponudbo pevke, da vzame pod lastno streho  tri ali štiričlansko družino, ki je ostala brez doma 
in taki, ki bodo zbiranje denarja in materiala videli kot priložnost za polnjenja žepov posameznikov,… a na srečo so takšni ljudje v 
manjšini in niso vredni, da se ukvarjamo z njimi.

Naravna ujma je pokazala, kako ranljivi smo ljudje, še zlasti kot posamezniki, kako pomembno je, da svoje posege v naravo dobro 
planiramo, kakovostno izvedemo, da smo ljudje kot družba med sabo povezani, spoštljivi, ne le drug z drugim temveč tudi z naravo, 
ker narava prizanaša dolgo, potem pa vrača. Nam je sedaj prizanesla, lahko pa smo jutri na vrsti mi. Takrat bomo veseli pomoči 
drugih, zato danes mi pomagajmo tistim, ki so tokrat imeli manj sreče.

Silva Babšek
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Začetki industrije aluminija na Poljskem segajo v dvajseta leta 20. stoletja, vendar v medvojnem obdobju panoga ni 
doživela razcveta. Obstajale so le štiri večje livarne in predelovalni obrat s proizvodno zmogljivostjo približno 1.200 ton 
letno. Poraba aluminija je bila majhna, pokrivala se je predvsem z uvozom. V nadaljnjih letih se je zanimanje za aluminij 
povečalo in na Poljskem so se pojavili prvi ambiciozni načrti za gradnjo talilnic in predelovalnih obratov aluminija. Ko 
je leta 1953 v Kętyju končno začel delovati prvi proizvodni obrat, se je poljski sektor predelave aluminija šele resnično 
začel razvijati. Podjetje se je hitro učilo in skrbelo za opremljenost proizvodnje z razpoložljivimi sodobnimi zahodnimi 
tehnologijami. V 70. letih delovanja se je podjetje nenehno širilo, ustanavljali so se novi proizvodni obrati in prodajna 
predstavništva doma in v tujini, spreminjala se je organizacija podjetja in narava izdelkov. Danes je družba Grupa Kęty 
SA središče industrije aluminija na Poljskem. Združuje tri različne, s predelavo aluminija povezane poslovne segmente.

70 let Grupe Kęty

Praznovanje jubileja

Z naložbami povečali proizvodnjo

Zgodovina Grupe Kęty se začne z resolucijo o gradnji pod-
jetja za predelavo aluminija, ki sta jo leta 1949 sprejela 
Ministrstvo za metalurgijo in Državna komisija za gospo-
darsko načrtovanje. Podjetje naj bi bilo zgrajeno na jugu 
Poljske, nekje med Šlezijo in Krakovom. Zaradi primernih 
pogojev je bilo izbrano mesto Kęty. Zasnova podjetja je 
predvidevala proizvodnjo aluminijastih livarskih zlitin, ek-
strudiranih izdelkov in folije. Gradnja se je začela spomladi 
leta 1950, podjetje pa je dobilo ime “Zaklady Metali Lekkich 
Kęty” (ZML).

Začetek obratovanja sega v leto 1953. V livarskem obratu se 
je začela proizvodnja livarskih zlitin in ingotov za ekstrudiran-
je. Leta 1956 je začel delovati obrat za valjanje folij, dve leti 
pozneje pa še prvi obrat za ekstrudiranje, ki je bil zadnja faza 
gradbenega načrta ZML. Vendar se Kęty pri tem ni ustavil in 
v nadaljnjih desetletjih so sledile dodatne obsežne naložbe.

V sedemdesetih letih so dogradili dodaten obrat za izdelavo folij, obrat za ekstrudiranje in obrat za predelavo odpadkov. 
Sedemdeseta leta zaključijo še z dodatnimi naložbami v proizvodne kapacitete. Livarna je že takrat letno proizvedla 70.000 
ton najkakovostnejših livarskih zlitin, predvsem za avtomobilsko industrijo. Z novimi naložbami v tehnologijo izdelave folije so 
zagotovili tehnološki preskok v proizvodnji embalaže. Pet milijonska ($ ZDA) naložba in vgradnja italijanske linije za valjanje  je 
povečala letno proizvodno kapaciteto aluminijaste folije na 4.100 ton. Poleg tega je bilo podjetje Kęty prvo podjetje iz skupine 
držav COMECON¹  ki je tiskalo aluminijasto folijo v tehniki globokega tiska. V tistem času je v obratu za ekstrudiranje delovalo 
14 stiskalnic s skupno letno kapaciteto 20.000 ton zelo raznolikega asortimaja profilov. Pomemben prispevek k razvoju 
proizvodnje aluminijastih profilov v Kętyju je bil podpis pogodbe z avstrijskim podjetjem ter nakup sodobne tehnologije in 
opreme za proizvodnjo  orodij za ekstrudiranje. Obrat za ekstrudiranje v Kętyju je bil edini proizvajalec aluminijastih profilov 
na Poljskem, naročila pa so prihajala od vsepovsod, iz vojaške industrije, strojegradnje in gradbeništva. V sedemdesetih letih 
je podjetje Kęty vzpostavilo tesno sodelovanje s podjetjem Metalplast Bielsko in začelo s proizvodnjo profilov, iz katerih so 
izdelovali aluminijaste fasade, vrata, okna in izložbe. V času prvega sekretarja Giereka se je potrošniški trg razvijal in podjetje 
Kęty je svoje profile dobavljalo tudi v nove panoge: industrijo gospodinjskih aparatov, turizem in proizvodnjo “luksuznega 
blaga”, kot so aluminijasti teniški loparji in jambori za jadrnice. Radiatorji Kęty so bili v tistem času popolna uspešnica na trgu.

COMECON - Svet za medsebojno gospodarsko pomoč. Organizacija, ustanovljena v Moskvi leta 1949 za usklajevanje gospodarskega sodelovanja v 
bloku držav, ki so bile podrejene Sovjetski zvezi. Ustanovile so ga Bolgarija, Češkoslovaška, Poljska, Romunija, Madžarska in Sovjetska zveza, pozneje 
pa so se mu pridružile Albanija, Vzhodna Nemčija, Mongolija, Kuba in Vietnam.



Z razvojem podjetja tudi razvoj mesta

Pot uspeha in drznih načrtov
V zadnjih 30 letih se je zgodil civilizacijski preskok. Podjetje je doživelo 
globoko preobrazbo, ki je zajela vse vidike njegovega delovanja in mu 
omogočila, da na mednarodnih trgih konkurira z visokokakovost-
nim izdelkom: digitalizacija, avtomatizacija proizvodnega procesa, 
kultura dela v podjetju, sistemi upravljanja kakovosti, varstvo okolja, 
politika trajnostnega razvoja. Uspešen program prestrukturiranja, 
uspešne naložbe in oblikovanje močne kapitalske skupine so razvoj 
podjetja usmerili na pot, ki mu omogoča uspeh in oblikovanje drznih 
poslovnih načrtov za prihodnost.
Danes Grupo Kęty sestavlja 24 podjetij, od tega 15 tujih, ki skupaj 
zaposlujejo skoraj 5.500 ljudi in delujejo v treh poslovnih segmentih. 
Leta 2000 je bilo ime družbe spremenjeno iz Zakłady Metali Lekkich 
Kęty v Grupa Kęty, znotraj kapitalske skupine pa so bili ločeni trije 
poslovni segmenti: segment ekstrudiranih izdelkov, segment alu-
minijastih sistemov (Aluprof), segment fleksibilne embalaže (Alupol 
Packaging).
Poslovni rezultati, doseženi leta 2022, so bili najvišji v zgodovini 
družbe Grupa Kęty SA  5.931 milijonov PLN prihodkov od prodaje 
(1,3 milijarde €) in 1.031 milijonov PLN EBITDA (230 milijonov €).

Iwona Kaczmarek 

“V 70 letih delovanja nam je uspelo zgraditi trdno podjetje, ki dobro 
posluje v spreminjajočih se političnih, gospodarskih in družbenih 
razmerah. Vsi pretekli dogodki sestavljajo naše izkušnje, ki so 
dragocen kapital podjetja.
Osredotočamo se na oblikovanje organizacijske kulture, ki temelji 
na inovacijah. Pri tem imajo ključno vlogo naši zaposleni in njihove 
individualne kompetence. Kljub starosti naše podjetje ostaja “mla-
do v duhu”, učeča se organizacija, tj. organizacija, ki se je sposobna 
prilagajati spremembam, ohranja sposobnost preoblikovanja in iz-
boljševanja. Naši zaposleni so odprti za novosti in imajo energijo za 
razvoj podjetja.”

Piotr Wysocki, član uprave in namestnik generalnega direktorja

Skupaj z družbo ZML se je razvilo tudi mesto Kęty in okolica. Obstoj velikega in sodobnega obrata je majhno in precej podeželsko 
mesto spremenil v bogato in živahno mesto, pomembno industrijsko in trgovsko središče v regiji. Grupa Kęty je od začetka svo-
jega delovanja podpornik številnih lokalnih socialnih, kulturnih in športnih projektov.

Konec osemdesetih let je bila družba ZML Kęty še vedno glavni igralec na domačem trgu, vendar so bila leta sijaja in socialističnega 
razcveta za njo. Leto 1990 je prineslo politične spremembe po vsej Srednji in Vzhodni Evropi, za podjetje pa osnovo za pre-
strukturiranje  in naložbe za priložnosti v novi realnosti tržnega gospodarstva. Leta 1992 so se začele priprave na privatizacijo 
podjetja ZML. Podjetje Kęty je bilo privatizirano in preoblikovano v delniško družbo leta 1996. Delnice družbe ZML Kęty 
so 30. januarja 1996 uspešno debitirale na Varšavski borzi vrednostnih papirjev. Glavni delničar je postal ameriški sklad 
Enterprise Investors. Istega leta je podjetje Kęty kupilo delnice podjetja Metalplast Bielsko, ki se je pozneje preimenovalo v 
Aluprof. To je bil prvi korak k izgradnji močne kapitalske skupine. Leta 2002 je Kęty nekoliko zmanjšal obseg svoje poslovne 
dejavnosti s prodajo livarne za proizvodnjo livarskih zlitin poljskemu vlagatelju. Nato se je podjetje lotilo nadaljnjih strateških 
nakupov: kupilo je sodobne linije in tehnološke sisteme, zemljišča za gradnjo novih proizvodnih in skladiščnih hal ter celotne 
proizvodne obrate. Leta 2000 je podjetje prvič izkoristilo prednosti gospodarske cone, vzpostavljene v Tychyju, in postavilo 
nov proizvodni obrat zunaj mesta Kęty ter v njem zgradilo obrt za ekstrudiranje in proizvodnjo embalaže. Prvi proizvodni 
obrat, ki ga je Grupa Kęty zgradila v tujini, je bil obrat za ekstrudiranje v Borodjanki v Ukrajini, ki deluje od leta 2007. Širitev 
podjetja Kęty je potekala tudi v obliki prevzemov. Leta 2016 je skupina Grupa Kęty kupila podjetje Aluminium Kety Emmi v 
Sloveniji. Da bi podprli naraščajočo prodajo izdelkov na izvoznih trgih, so odprli več prodajnih predstavništev v tujini, npr. v 
Nemčiji, Italiji, na Češkem, v Združenem kraljestvu in ZDA. Obseg in nabor izdelkov Grupe Kęty sta se povečevala. Segment 
ekstrudiranih izdelkov, katerega konstrukcijski načrt iz 50. let prejšnjega stoletja je predvideval proizvodno zmogljivost nekaj 
tisoč ton letno, ima trenutno zmogljivost za proizvodnjo 120.000 ton aluminijastih profilov in komponent letno. Proizvodne 
zmogljivosti Grupe Kęty na področju ekstrudiranja skupino uvrščajo na prvo mesto med domačimi stiskalnicami in med 10 
največjih proizvajalcev profilov v Evropi.



Alusijaj ostaja ključni steber za prihodnost našega podjetja. 

Direktor Roman Stegne 
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V prvem polletju smo zaostali za plani za nekaj manj 
kot 15%, predvsem zaradi zamika na projektu Fisker pri 
končnem kupcu. Ostali oddelki so poslovali v skladu s 
planom, tako da smo s prvo polovico leta še vedno lahko 
zadovoljni.     
Čeprav nas jeseni čakajo zaostrene razmere na trgih, 
pričakujemo izboljšanje poslovanja, predvsem iz naslova 
doseganja planiranih količin na projektu Fisker. V Sijaju 
pričakujemo manj naročil, deloma zaradi pričakovane in 
planirane ustavitve nekaterih večjih programov, deloma 
zaradi padca naročil pri naših največjih kupcih. 

Vsak naj prispeva svoj maksimum
Letnih ciljev verjetno ne bomo realizirali v celoti, narediti 
pa moramo vse, da se jim bomo čim bolj približali. Ne glede 
na pojavljanje raznovrstnih kriznih situacij v svetu, drža-
vi, bližnji in daljni okolici moramo v prihodnost zreti opti-
mistično ter delovati ciljno, s fokusom na uresničevanju 
postavljenih ciljev. Če bomo dali vse od sebe in bo vsak 
izmed nas prispeval svoj maksimum, si ob koncu leta ne 
bomo mogli ničesar očitati, možnosti za dosego ciljev pa 
se nam bodo močno povečale. 

Alusijaj in Avtomotiv sta enako pomembna
V aluminijskem delu Emmija sta dva jedrna stebra: Alusijaj in 
Avtomotiv. Oba delujeta samostojno, oskrbujeta različne kupce 
in različne branže. Oba sta enako pomembna in enako ključna 
za prihodnost EMMI-ja, saj neodvisno, a s sinergijskimi učinki 
podpirata zastavljeno dolgoročno strategijo podjetja. 
Trenutno nam največji izziv predstavlja zagon proizvodnje pro-
jekta Fisker, zato je veliko internih resursov namenjenih us-
pešnemu zagonu tega avtomobilskega projekta. 

Avtomotiv zahteva drugačen pristop
Avtomotiv od nas zahteva drugačno organizacijo ter nov 
pristop do dela. V ospredje prihaja logika 100% izkoriščenih 
robotov in strojev, medtem ko mora biti človeško delo le 
podpora optimalno delujočim strojem in linijam. Za Emmi je 
to nov poslovni model, nova logika poslovanja  z drugačnimi 
usmeritvami. V začetni fazi, ko nov poslovni model šele 
postavljamo na noge, smo morali vključiti vse razpoložljive 
resurse, ko bomo novosti osvojili, pa pričakujemo, da bo 
ekipa strokovnjakov samostojno obvladovala proizvodnjo s 
100% izkoriščenostjo robotov in digitalizacije. Stroji in roboti 
morajo delati za nas in namesto nas, zato pričakujemo manj 
fizičnih naporov, večjo preglednost in transparentnost ter 
večjo učinkovitost. 

Pred nami je zahtevno obdobje. Gospodarstvo se ohlaja, v celotni Evropi beležimo negativno rast  proizvodnje, napovedi za 
bližnjo prihodnost so negotove. V Sloveniji beležimo upad naročil in proizvodnje v kovinskopredelovalnih podjetjih, vlada tudi 
precej negativna klima o vsesplošnem stanju poslovanja, poslovni optimizem se še naprej niža. Naše podjetje je tesno vpeto v 
mednarodne gospodarske tokove, kljub temu pa zaenkrat še ne čutimo drastičnega zmanjševanja naročil, verjetno predvsem 
zaradi tega, ker smo dejavni na nišnih trgih in produktih. Zato je še bolj pomembno, da trdno verjamemo, predvsem pa sledimo 
svoji zastavljeni strategiji in se fokusiramo na področja, na katerih smo lahko najboljši.

Fokusiramo se na področja, 
kjer smo lahko najboljši



Alusijaj ostaja ključni steber za prihodnost našega podjetja. 

Avtomotiv zahteva drugačen pristop do dela, kjer je fokus na 100% 
izkoriščenosti strojev in robotov. 

Lesni oddelek ohranja tradicijo našega podjetja in kljub zaostrenim 
tržnim razmeram posluje zelo dobro.  

Nov viličar Linde ima veliko steklenih površin, kar vozniku omogoča 
dober pregled iz kabine.  

Projekt Fisker je pomemben za dolgoročni razvoj podjetja, saj 
predstavlja odskočno desko za pridobivanje novih, podobnih 
projektov. Trenutno smo približno na 50% planirane proiz-
vodnje, v jesenskih mesecih in do konca leta pričakujemo 
proizvodnjo na maksimalnem nivoju. 

Prodaja in proizvodnja kot ključna procesa
V podjetju obstajata dva ključna procesa: prodajne aktiv-
nosti ter proizvodnja. Pomembno je aktivno delovanje na 
pridobivanju novih kupcev v Sijaju in aktivno delo na novih 
avtomobilskih projektih. Prototipe v projektu Panthera 
izdelujemo v skladu s terminskim planom, v pripravi je še 
kar nekaj ponudb za nove projekte, ki bi lahko bili aktualni v 
letih 2024 do 2029. 
Vse ostali procesi v podjetju so podporni procesi, ki morajo 
biti vedno na voljo za delovanje obeh ključnih. Fokusirati se 
moramo na aktivnosti, ki podpirajo delovanje ključnih pro-
cesov in prinašajo dodano vrednost podjetju.  

Družbeno odgovoren delodajalec
Slogan našega podjetje ostaja Aluminiju dajemo sijaj, a to 
želimo početi odgovorno ter trajnostno za boljši jutri. Zato 
smo v podjetju opredelili Strategijo družbene odgovornos-
ti, ki podpira našo krovno, razvojno strategijo, nacionalne 
usmeritve Slovenije do leta 2030 ter globalne cilje trajnos-
tnega razvoja. V fokusu našega delovanja ostaja skrb za 
zaposlene in njihove družine, zato se bomo še naprej trudili 
za dobre medsebojne odnose, zadovoljstvo in motiviranost 
celotnega Emmi tima. Poleg graditve partnerstva z zapos-
lenimi s poudarkom na spoštovanju človekovih pravic, bomo 
posebno skrb namenjali tudi trajnostnemu strateškemu 
upravljanju, odgovornosti do naravnega okolja in učinkoviti 
rabi energije ter odgovornosti do lokalnega okolja in širše 
skupnosti. Zavedamo se namreč, da le družbeno odgovorno 
poslovanje lahko prinese dolgoročno uspešnost podjetja in 
prispeva k trajnostnim rešitvam za dobrobit lokalne in širše 
skupnosti.

Roman Stegne

Nov viličar Linde
V PC Les smo zamenjali viličarja Toyota, letnik 1997, ki je 
imel nosilnosti dve in pol tone z novim, sodobnim viličarjem 
Linde. 

Na trgu so trenutno najbolj zastopani viličarji Linde, Toyota in 
Still. Po uporabnosti, servisu in številu prodaje na trgu izsto-
pa viličar Linde. Ta je po karakteristikah tudi najbolj primeren 
za našo proizvodnjo. Ima nagibne cilindre na strehi, ki občutno 
povečajo nosilnost pri višjih dvigih. Odlikuje ga veliko steklenih 
površin in odlična preglednost iz kabine, kar je zelo pomembno 
za delo v proizvodnji. Menjalnik je hidrostatičen, kar omogoča 
enostavno brezstopenjsko vožnjo. Pri vožnji v ovinek se hitrost 
vožnje avtomatsko zmanjša. Nov viličar ima številne prednosti 
in je izboljšal pogoje dela voznikov v SM Les. 

Robert Halužan
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Od nominacije do serijske proizvodnje
Od trenutka nominacije pa vse do začetka serijske proizvodnje projekta FM29 smo prehodili pot, ki je bila vse prej kot 
enostavna, a ves čas je bil pred nami cilj: Izpolniti zahteve kupca, zagotoviti kakovost izdelkov in profitabilnost projekta.

Skozi razvoj izdelkov so sledili koraki vzorčenja, ki so zaradi dinamične narave razvoja vozila s seboj prinašali nove in nove izzive 
ter potrebna prilagajanja. 
Ponosni smo na pohvalo kupca, ki je prepoznal našo sposobnost hitrega prilagajanja in odzivanja na spremembe. To priznanje je 
odlična referenca za prihodnje projekte, saj je hitrost in fleksibilnost ključna za uspeh v današnjem konkurenčnem okolju.
Uspešnost vzorčenja skupaj s pripravo vse zahtevane dokumentacije je kupec potrdil (projekt je PPAP zelen), kar je  pomemben 
mejnik, ki je potrdil, da so naši izdelki skladni z vsemi zahtevami serijske proizvodnje, ki se je z zamikom v začetku poletja končno 
začela.

Premagujemo izzive
Vsak začetek s sabo prinaša svoje izzive in ta projekt ni nobena izjema. Določene težave na strani kupca še vedno vplivajo na 
količine, ki še zaostajajo za planiranimi, a prej ko slej bodo presežene in proizvodnja bo v polnem zagonu. 
Tudi sami se soočamo z marsikaterim izzivom pri organiziranju in postavitvi avtomatiziranega proizvodnega procesa 4.0, ki je 
s sabo potegnil več milijonsko naložbo. Z zagnanostjo vseh vpletenih ter odločenostjo premagati začetne ovire verjamemo, da 
bomo dosegli zastavljene cilje.

S projektom širimo veščine tima
Projekt ni pomemben le za naše poslovanje, temveč tudi za razvoj znanja in veščin v našem timu. Vsak korak nas je naučil 
pomembnih lekcij o delovanju avtomobilske industrije. Spoznali smo zahtevnosti, s katerimi se sooča proizvodnja avtomo-
bilov, kar nam je omogočilo boljše razumevanje celotnega procesa.

Na koncu je ta projekt dokaz, da je s prilagodljivostjo, vztrajnostjo in sodelovanjem mogoče premagati tudi najzahtevnejše 
izzive. Izkušnje, pridobljene med tem projektom, bodo ostale z nami kot dragocena popotnica za prihodnje projekte in izzive 
v avtomobilski industriji.

Jure Smole

Projekt FM 29 je dragocena izkušnja ter pomembna referenca za prihodnje projekte v avtomobilski industriji. 



Kakovost je ključnega pomena v avtomobilski industriji, saj lahko slaba kakovost izdelkov povzroči resne posledice, vključno z 
nevarnostjo za življenje in varnostjo potrošnikov. Vozila so kompleksna sestavljanka različnih komponent in sistemov, ki mora-
jo skupaj brezhibno delovati. Pomanjkljivosti pri enem delu lahko vodijo do okvar v drugih delih avtomobila, kar lahko povzroči 
nezgode in celo smrtne žrtve.

Nadzor kakovosti je zato bistvenega pomena v vsaki fazi proizvodnega procesa, vključno z dobavo surovin, oblikovanjem, razvojem, 
proizvodnjo in končno dostavo avtomobilov kupcem. Cilj je zagotoviti, da so vsi izdelki skladni s predpisanimi standardi kakovosti, 
varnosti in okoljskimi predpisi.

Pripomočki IATF za zagotavljanje kakovosti
IATF (Mednarodna avtomobilska organizacija za potrditev kakovosti) je neprofitna organizacija, ustanovljena s strani vodilnih 
proizvajalcev avtomobilov z namenom vzpostavitve in razvoja standardov kakovosti ter kontrole v avtomobilski industriji. Njihov 
cilj je zagotoviti dosledno visoko kakovost izdelkov in zmanjšati napake v proizvodnih procesih.
Glavni poudarek pravil IATF je usmerjen v avtomobilsko dobaviteljsko verigo, kar pomeni, da se zahteva od dobaviteljev, da izpoln-
jujejo določene standarde kakovosti in da sledijo natančnim postopkom proizvodnje. Pravila IATF temeljijo na standardu ISO 9001 
in vključujejo tudi posebne zahteve za avtomobilsko industrijo.
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V avtomobilski industriji moramo na podlagi podatkov o kakovosti 
nenehno izboljševati  proizvodne procese. 

Vsak izdelek mora biti skladen 
s predpisanimi standardi

Ključne IATF zahteve

Avtomobilska industrija je ena najzahtevnejših in najhitreje razvijajočih se panog na svetu. Zagotavljanje visoke kakovosti 
izdelkov in storitev je ključnega pomena za ohranjanje konkurenčnosti in zaupanja potrošnikov v ta sektor. Mednarod-
na avtomobilska organizacija za potrditev kakovosti (IATF) igra ključno vlogo pri postavljanju standardov in smernic za 
dosego vrhunske kakovosti v avtomobilski industriji. V nadaljevanju si bomo ogledali pomen kakovosti v avtomobilski 
industriji ter vpliv in upoštevanje pravil IATF v samih proizvodnih procesih.

1. Vodenje sistema kakovosti: Organizacije morajo vzpostavi-
ti dokumentiran sistem vodenja kakovosti, ki opredeljuje vse 
postopke, odgovornosti, inšpekcije in preverjanja.

2. Ocenjevanje tveganj in obvladovanje: Proizvajalci morajo 
identificirati tveganja v proizvodnem procesu in sprejeti ukrepe 
za njihovo zmanjšanje ali odpravo le teh.

3. Stalno izboljševanje: Podjetja morajo stalno izboljševati svoje 
proizvodne procese na podlagi zbranih podatkov o kakovosti.

4. Ocene dobaviteljev: Avtomobilska podjetja morajo izvajati ocene 
svojih dobaviteljev in zagotoviti, da tudi ti upoštevajo pravila IATF.

5. Usposabljanje zaposlenih: Zagotoviti morajo ustrezno usposa-
bljanje zaposlenih, da bodo razumeli zahteve sistema kakovosti in 
pravil IATF.

Kakovost je ključni dejavnik za uspeh in preživetje avtomobilske 
industrije. Proizvajalci avtomobilov se morajo zavezati k dosled-
nemu spoštovanju pravil IATF in vzpostavitvi učinkovitega siste-
ma kakovosti, da bi zagotovili, da so njihovi izdelki varni, zanesljivi 
in skladni z zahtevami potrošnikov ter regulatornih organov. S 
tem se lahko poveča zaupanje potrošnikov v blagovne znamke 
avtomobilov in ohrani konkurenčnost na globalnem trgu.

Dušan Gorjanc
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Zgled uspešnega sodelovanja 
in zaupanja
Začetek našega sodelovanja z Liebherrjem sega že skoraj 15 let v preteklost. Sprva zelo omejeno sodelovanje na programu ročajev 
za Liebherrjeve hladilnike  je skozi leta preraslo v širok nabor aluminijastih komponent za industrijo velikih gospodinjskih aparatov.

Podjetje Liebherr je leta 1949 ustanovil Hans Liebherr in je še vedno v družinski lasti. Skupina Liebherr trenutno zaposluje okrog 
42.000 ljudi in deluje globalno. Svoje proizvodne in prodajne podružnice imajo na vseh kontinentih sveta, sestavlja jo preko 130 
podjetij, ki se ukvarjajo s strojegradnjo; žerjavov za industrijo, žerjavov za pomorski promet, opremo za rudarjenje - izdelavo velikih 
tovornjakov za prevoz rudnin, izdelavo delovnih strojev – bagrov ter seveda proizvodnjo velikih gospodinjskih aparatov.  Gospo-
dinjski aparati Liebherr spadajo v premium segment tovrstnih izdelkov. V zadnjih letih podjetje dobavlja tudi izdelke za letalsko in 
vesoljsko industrijo.

Širitev sodelovanja
Emmi je že skozi leta sodelovanja dokazal, da je stabilen, resen in predvsem konkurenčen dobavitelj aluminijastih komponent. 
Zato se je tudi naše sodelovanje postopoma širilo iz ročajev na okrasne letve in druge profile, ki se uporabljajo kot dekorativni 
elementi v hladilnikih, zamrzovalnikih in hladilnih vitrinah blagovne znamke Liebherr. 

Vzorčimo nove izdelke
V zadnjem letu se je naše sodelovanje z Liebherrjem močno okrepilo in letošnja prodaja bo v primerjavi z lansko večja za 200%. 
Samo v prvi polovici leta 2023 smo pri Liebherrju uspeli pridobiti za skoraj 500.000,00 evrov novih poslov. Trenutno smo v fazi in-
tenzivnega vzorčenja izdelkov, katerih redne serije se bodo začele proizvajati v jeseni 2023 in nam bodo prinesle nove, dolgoročne 
posle v PC Alusijaj. Ob tej priliki bi se rad zahvalil vsem sodelujočim za požrtvovalno in vztrajno delu na programu Liebherr.

Janez Gomboc

Sodelovanje z Liebherrjem se je iz ročajev razširilo na različne dekorativne 
elemente v hladilnikih, zamrzovalnikih in hladilnih vitrinah. 
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Sprejet pravilnik za zaščito 
prijaviteljev
Zakon o zaščiti prijaviteljev, ki je začel veljati konec februarja, 
celovito ureja področje varstva prijaviteljev. Gre za zakon, ki 
široko ureja in ščiti področje prijaviteljev, ki prijavijo in raz-
krijejo informacije o nepravilnem ravnanju oziroma kršitvi 
predpisov v delovnem okolju, ne glede na to, ali gre za pri-
vatni ali javni sektor. Zaščita prijaviteljev oziroma žvižgačev 
v organizaciji skladno z novim zakonom predstavlja obvezo 
vsem subjektom zasebnega ali javnega sektorja, ki imajo več 
kot petdeset zaposlenih. 

V podjetju smo sprejeli Pravilnik o zaščiti prijaviteljev, s katerim 
vzpostavljamo notranjo pot za prijavo kršitev veljavnih predpisov, 
za katere so posamezniki izvedeli v delovnem okolju, kakor tudi 
njihovo obravnavo ter zaščito posameznikov, ki prijavijo kršitev.
 
V primeru, da zaposleni sumi, da je v Aluminium Kety Emmi 
prišlo do kršitve, lahko kršitev prijavi zaupniku (notranja prijava) 
ali pristojnemu organu za zunanjo prijavo. 

Prijavitelj poda prijavo zaupniku na enega od naslednjih 
načinov:

- pisno na naslov družbe,
- na elektronski naslov,
- ustno preko telefona,
- osebno pri zaupniku. 

Prijavitelj lahko poda prijavo anonimno ali z navedbo osebnih 
podatkov, ki bodo znani samo zaupniku. 

Podjetje oziroma zaupnik bo varoval identiteto prijavitel-
ja in je ne bo razkrival drugim osebam. Prijavitelj, ki poda 
prijavo v dobri veri, bo zaščiten pred povračilnimi ukrepi in 
diskriminacijo. Prijavitelj, ki je podal dobronamerno prijavo, 
ne nosi nobene odgovornosti pod pogojem, da je prijava 
resnična in utemeljena. Zloraba prijave, ki se stori na način, 
da se naklepno poda lažna prijava, ali da prijavitelj poda-
ja informacije, za katere ve, da so neresnične, pomenijo 
prekršek, za katerega se izreče denarna globa. 

Povračilni ukrepi zoper prijavitelja so prepovedani. 
Povračilni ukrepi, ki bi jih lahko bil deležen prijavitelj, so 
zlasti suspenz pogodbe o zaposlitvi, odpoved pogodbe 
o zaposlitvi, onemogočanje napredovanja, premestitev 
na nižje delovno mesto, onemogočenje izobraževanju, 
nižanje plače, uvedba disciplinskega postopka, šikaniran-
je, ipd.

 Prijavitelj, ki poda prijavo v dobri veri, je zaščiten pred povračilnimi 
ukrepi in diskriminacijo.

Postopek obravnave notranje prijave 
Zaupnik prijave obravnava po vrstnem redu njihovega pre-
jema. Po prejemu prijave zaupnik opravi predhodni preiz-
kus, v okviru katerega ugotavlja, ali so izpolnjeni pogoji za 
obravnavo. Pri tem preveri, ali se kršitev nanaša na delovno 
okolje Aluminium Kety Emmi, ali  jo je prijavitelj podal pred 
potekom dveh let po prenehanju kršitve in, ali jo je podala 
fizična oseba.
Zaupnik v roku sedmih dni po prejemu prijave preveri, ali so 
izpolnjene predpostavke za njeno obravnavo. Če zaupnik v 
predhodnem postopku ugotovi, da niso izpolnjeni pogoji za 
obravnavo, obvesti prijavitelja, da prijave ne bo obravnaval. 
V primeru, da zaupnik v predhodnem postopku ugotovi, da 
prijave ne more obravnavati v postopku notranje prijave, 
prijavitelja usmeri na pot zunanje obravnave. Pri reševanju 
prijave lahko zaupnik kontaktira vodjo organizacijske enote, 
kjer je kršitev nastala, ter od njega zahteva v določenem roku 
povratno informacijo glede izvedenih ali predlaganih ukrepov 
za odpravo kršitev in zoper kršitelja. 

Zaupnik konča obravnavo prijave v treh mesecih od njenega 
prejema s sporočilom o zaključeni obravnavi. Prijavitelja ob-
vesti o utemeljenosti prijave, predlaganih in izvedenih ukrepih 
in o stanju postopka, če še ni končan. 

Zaupnik po podaji povratne informacije prijavitelju, oziroma 
najpozneje v mesecu dni pripravi poročilo vodstvu podjetja, 
v katerem opiše prijavljeno kršitev, predlagane in izvedene 
ukrepe za njeno odpravo in oceni tveganje prihodnjih kršitev. 
V poročilu ne sme navesti podatka o prijavitelju. 

Drago  Selinšek

Zaupnik v našem podjetju
Doroteja Mlaker Krošel, vodja kadrovske in PR službe
02/80 50 264, 031/838 167 
prijava@emmi.si



»Pomembno je, da se ideja zapiše«
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Marko Vtič je član našega tima že skoraj 30 let. Sposobnost inovativnega razmišljanja ga spremlja od malih nog, ideje na 
delovnem mestu orodjar v vzdrževanju pogosto tudi sam realizira. 

Če bi se morali opisati s tremi lastnostmi, katere bi izbrali?
Zase bi rekel, da sem pošten, odgovoren človek, želim pa, da se moj prav uveljavi, zato morda včasih delujem tudi nekoliko trmast.

Ste bili že kot otrok tako inovativni? 
Že kot majhen otrok sem vedno nekaj izdeloval iz različnih materialov, z bratom, sestro  in sosedi smo naredili marsikatero igračo, 
največkrat sem bil jaz tisti, ki sem pripravil predlog in organiziral igro.Spomnim se, da sem sam izdelal dvokolo.

Kdaj se vam poraja največ  idej? Menite, da je v vzdrževanju lažje razmišljati o inovacijah kot pri delu v proizvodnji? 
Največ idej dobim pri popravilu strojev in med pogovorom z delavci na strojih. Treba jim je prisluhniti in na ta način se rodi marsikatera 
ideja. Težko bi rekel, kje je lažje razmišljati o inovacijah, je pa res, da jih je v vzdrževanju verjetno lažje izvesti. Ob tem bi se zahvalil vodji, 
ki spodbuja inovativnost in nam omogoča, da ideje tudi realiziramo. Pomembno je, da se ideja zapiše in da ne ostane samo v glavi.

Na kateri inovacijski predlog ste najbolj ponosni?
Težko bi izpostavil enega samega. Vsak predlog, ki se realizira in posledično olajša delo sodelavcem, vpliva na boljši izkoristek ma-
teriala ter izboljša produktivnost, prinese tudi osebno zadovoljstvo.

Imate že kakšen nov inovacijski predlog?
Zmeraj se v glavi in med pogovori poraja kaj novega.

Ali se po vašem mnenju danes pri mladih dovolj spodbuja inovativni način razmišljanja?
Menim, da se dovolj spodbuja inovativni način razmišljanja, se pa bojim, da večine sploh ne zanima kaj več, kot tisto, kar je nujno 
potrebno narediti.

Kako bi po vašem mnenju lahko izboljšali Racio sistem v našem podjetju, še bolj spodbudili ljudi k razmišljanju o izboljšavah?
Menim, da je ključno, da vsak vidi, oz. se mu jasno obrazloži, kako bo izvedba inovacijskega predloga izboljšala proces in pogoje dela 
in ne, da obstaja strah, da se bo zaradi tega povečevala norma.

Nam zaupate še, kaj zapolnjuje vaš čas, ko niste v službi? 
Ob delu na manjši kmetiji večino časa preživim z družino. Radi gremo na kakšen izlet v hribe. Tudi nobenemu sosedu ne bom rekel 
ne, če potrebuje mojo pomoč in na vasi, kjer živim, še vedno dobro znamo vzdrževati prave sosedske odnose.

Doroteja Mlaker Krošel

Marko največ idej za izboljšave dobi pri popravilu strojev in med pogovorom z operaterji. 
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»Najbolj cenim poštenje 
in iskrenost«
Martina Kac se je našemu kolektivu pridružila leta 2006 
in ostala vse do letošnje upokojitve. V delovni karieri se je 
nabralo veliko lepih spominov, najbolj pa so jo sodelavci pre-
senetili, ko so ji podelili naziv Naj sodelavka. 

Kako ste bili zadovoljni z delom na EMMI-ju?
Moram priznati, da na začetku ni bilo lahko. Prišla sem v popol-
noma novo delovno okolje, na povsem drugo delo, čemur se 
moraš prilagoditi. S pomočjo dobrih sodelavcev in vodstva sem 
se hitro vključila in se na delovnem mestu dobro počutila. 
              
Kaj vam bo iz vaše delovne kariere na Emmiju najbolj ostalo 
v spominu?
V vseh teh letih je bilo veliko smešnih dogodkov. Vsi so bili do-
bronamerni in nedvomno prispevali k temu, da smo postali 
delavci še bolj povezani in smo se radi družili tudi v prostem 
času. To je velika dodana vrednost. 

Kako ste se razumeli z vašimi sodelavci?
Za srečo štejem, da sem delala z dobrimi sodelavci in vodilnimi. 
To ti daje moč in veselje do dela. Čeprav smo večkrat opravljali 
težja dela, je to breme olajšala medsebojna pomoč in smo na 
težave pozabili. Res pa je, da so me vsi moji sodelavci zadnje 
mesece malce »šparali«. Ne vem, ali so me tik pred upokojitvijo 
že smatrali za tako staro ali pa so se hoteli korektno posloviti 
od mene. To morajo povedati oni, jaz pa sem jim za to gesto 
iskreno hvaležna. Tudi to gre v zakladnico lepih spominov na 
delo v EMMI-ju. Ves čas zaposlitve v Emmiju je prinašal novosti, 
bodisi pri delu ali z novimi sodelavci.

Če bi še enkrat iskali zaposlitev, bi se ponovno odločili za 
Emmi?
Bi, zakaj pa ne.

Letos so vas vaše sodelavke in sodelavci izbrali tudi za Naj 
sodelavko, za kar vam čestitamo. Kaj vam pomeni ta naziv?
Niti v sanjah nisem pričakovala kaj takega, zato mi podel-
jen naziv Naj sodelavka veliko pomeni. Vsem, ki so dali glas 
zame, iskrena hvala. Veliko mojih sodelavcev bi si ta naziv prav 
tako zaslužilo. O tem pa naj odloči čas in seveda njihovi zvesti 
sodelavci.

Kakšne lastnosti najbolj cenite pri drugih osebah?
Pri drugih najbolj cenim poštenje, iskrenost, medsebojno po-
moč in solidarnost.

Na kaj ste v življenju najbolj ponosni?
S pozitivno energijo sem bila sprejeta v delovno sredino in sem 
si s svojimi skromnimi dohodki uredila svoj dom.

Martina Kac – Naj sodelavka

Martina si je naziv Naj sodelavka po mnenju zaposlenih prisluži-
la, ker je vesela, prijazna, pripravljena pomagati drugim, marljiva, 
vestna, delovna. Nima samo odličnih delovnih lastnosti, temveč 
tudi osebnostne. Nikoli ni nesramna do novih sodelavcev in je 
vedno za hece.  

Doroteja Mlaker Krošel

Martina se po upokojitvi posveča ureditvi svoje hiše, vrta in okolice. 



Intervju z Naj sodelavko  14

»Najvažneje je, da se razumemo 
med seboj«
Bernarda Turner je v našem podjetju zaposlena od leta 2006, 
že sedmo leto uspešno opravlja tudi vlogo skupinovodje v 
Eloksirni. Ob prejemu naziva Naj sodelavka nam je v inter-
vjuju med drugim zaupala, kdo je njen zgled v življenju ter 
katere lastnosti najbolj ceni pri ljudeh. 

Zakaj mislite, da so vas sodelavci izbrali za Naj sodelavko?
Tega naziva nisem pričakovala, bila sem zelo presenečena, 
verjetno zaradi dobrih medsebojnih odnosov med sodelavci in 
sodelavkami, spoštovanja do njih, podpore, pomoči. Kot ekipa 
zelo dobro sodelujemo.

Redko se zgodi, da je za Naj sodelavca izbran vodja, vi ste 
skupinovodja v Eloksirni že vrsto let. Katere lastnosti mora 
imeti vodja, da uspešno vodi svojo ekipo, ob tem pa ga 
sodelavci cenijo in spoštujejo?
Vodja mora biti komunikativen, odprt, spodbujati in podpirati 
mora svojo skupino, jim pomagati, svetovati. Najvažneje pa je, 
da se razumemo med seboj. Le z dobrimi odnosi, dobro voljo 
ter  s skupnimi močmi ekipa uspešno deluje.

Kdo je vam največji zgled v življenju?
Meni so največji zgled moji najbližji.

Katere lastnosti najbolj cenite pri drugih ljudeh?
To so iskrenost, spoštovanje, medsebojna pomoč, prijaznost, 
pozitivnost.

Bernarda Turner – Naj sodelavka

Bernarda si je naziv Naj sodelavka po mnenju zaposlenih 
prislužila, ker je prijazna, zanesljiva, nasmejana, komunika-
tivna, spoštljiva, zna poslušati, vedno priskoči na pomoč in 
deli svoje znanje. Je uspešna, super skupinovodja in deloholik, 
poprime za vsako delo, poleg tega pa je vedno za žur. 

Bernarda pri ljudeh najbolj ceni iskrenost, spoštovanje in medsebojno pomoč. 

Kako si v prostem času polnite baterije?
V prostem času grem rada na kakšen sprehod v naravo, na 
izlet, rada tudi kolesarim. 

Na kaj ste v življenju najbolj ponosni?
Na moje starše in mojo družino.

V čem je EMMI drugačen od ostalih podjetij? Kaj vam je na 
EMMI-ju všeč?
Emmi je moja prva služba v proizvodnem podjetju, zato ga ne 
morem primerjati z drugimi. Všeč pa mi je organizacija raznih 
prireditev v podjetju, kjer se lahko vsi delavci med seboj družijo, 
poveselijo, zabavajo in sprostijo.

Imate kakšno misel za sodelavce in sodelavke?
Življenje je kratko, zato si pomagajte med seboj in se spoštujte. 
Hvala vam še enkrat za naziv Naj sodelavka, ki ste mi ga s svo-
jim glasom dodelili.

Suzana Svenšek
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Feliks Arbeiter je leta 2015 gradbeno stroko zamenjal za lesno 
proizvodnjo ter v lesnem oddelku našega podjetja ostal do letošnje 
upokojitve. V intervjuju nam je zaupal nekaj spominov iz delovne 
kariere ter obljubil, da nas bo še obiskal.    
 
Kaj vam bo iz delovne kariere na EMMI-ju najbolj ostalo v spo-
minu?
Nabralo se je veliko spominov, a najraje se bom spominjal vsakoletne 
postavitve majskega drevesa, kjer sem rad sodeloval pri pripravah na 
dogodek. 

Na EMMI-ju je delala tudi vaša žena, ki se je pred kratkim upokojila. 
Sta doma kdaj govorila o EMMI-ju ali sta strogo ločevala posel in 
zasebno življenje?
Z ženo sva imela že od nekdaj dogovor, da o službi doma ne govoriva. 
Tako je ostalo tudi, ko sva bila oba zaposlena na Emmi-ju. 

Kaj boste počeli po upokojitvi?
Če človek želi delati, se delo vedno najde, tudi po upokojitvi. V vesel-
je mi je tudi druženje z vnuki in prijatelji, rad sem v naravi, večkrat se 
odpravim na pohod.  

» Z veseljem hodite 
v službo«

Monika Kukovič se je Emmi timu pridružila pred petimi leti, sodelavke 
in sodelavci pa so v tem času v njej prepoznali nasmejano, družabno 
in zaupanja vredno osebo, ki ni le njihova sodelavka, pač pa je posta-
la tudi njihova prijateljica.   

Kaj vam pomeni osvojeni naziv Naj sodelavka? Ste ga pričakova-
li?
Naziv mi pomeni motivacijo za nadaljnje delo, a ga niti malo nisem 
pričakovala. 

Če bi se morali opisati s tremi lastnostmi, katere bi izbrali?
Izbrala bi pozitivnost, iskrenost in prilagodljivost.

Kdo je vam največji zgled v življenju?
Meni največji zgled v mojem življenju je moja družina.

Katere lastnosti najbolj cenite pri drugih ljudeh?
Najbolj cenim poštenost, vljudnost, spoštovanje in smisel za 
humor.

Kaj zapolnjuje vaš prosti čas?
Prosti čas rada izkoristim za potep po gorah, potovanja z družino, 
druženje s prijatelji.

Na kaj ste v življenju najbolj ponosni?
Ponosna sem na sinova in moža.

»Malo je družini 
prijaznih podjetij«

Naj sodelavka – Monika Kukovič

Monika si je naziv Naj sodelavka po mnenju zaposlenih prislužila, ker je 
nasmejana, družabna, se zna pošaliti. Je prijazna, pozitivna, iznajdljiva, 
se hitro uči in vedno pomaga. Je dobra sodelavka in dobra prijateljica. 

Suzana Svenšek

Monika je rada v družbi ljudi, ki se znajo pošaliti. 

Kaj bi na EMMI-ju pohvalili, v čem je EMMI drugačen od ostalih?
Na Emmiju bi pohvalil vse. Podjetje ima jasno strategijo in dobro 
skrbi za počutje delavcev. 

Kaj bi iz vaše zakladnice izkušenj svetovali tistim, ki še ostaja-
mo na EMMI-ju?
Svetujem vam, da z veseljem hodite v službo. 

Boste še kdaj prišli na EMMI, nas boste še kaj obiskali?
Seveda, če ne prej, se vidimo decembra na srečanju upokojencev. 

Doroteja Mlaker Krošel

V čem je EMMI drugačen od ostalih podjetij? Kaj vam je na 
EMMI-ju všeč?
Malo podjetij je danes družini prijaznih kot je EMMI.

Imate kakšno sporočilo, lepo misel za sodelavce in sodelavke?
Najprej bi se rada zahvalila vsem sodelavcem in sodelavkam za 
glas, ki mi je dodelil naziv Naj sodelavke, res vam iskrena hvala. Z 
vami bi podelila naslednjo misel: 
»Ti lahko narediš nekaj, česar jaz ne morem.
Jaz lahko naredim nekaj, česar ti ne moreš.
Skupaj pa lahko narediva zelo veliko.«
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Zmagal je ekipni duh EMMI-ja
Zadnjo soboto v maju je bilo Tinje povsem v znamenju našega podjetja in tradicionalnih športnih iger. Zaposleni so se pomerili v 
nogometnem in odbojkarskem turnirju, kolesarskem vzponu od Emmija do Tinja, največ udeležencev pa smo našteli na pohodu. 
Nogometnega turnirja se je udeležila tudi ekipa Grupe Kety. Sončna in topla sobota je bila kot nalašč za izvedbo dogodka. Vsa 
tekmovanja so potekala v duhu fair playa s kančkom zdrave tekmovalnosti. Tekmovalnemu delu je sledil uradni del z razglas-
itvijo športnih zmagovalcev ter Naj sodelavcev in Naj inovatorja, nato pa sproščeno druženje do zgodnjih jutranjih ur ob zvokih 
ansambla Posluh. Ob koncu smo si bili udeleženci dogodka enotni, da je ponovno zmagal ekipni duh Emmija.

(dmk)

Na nogometnem turnirju je bilo zaznati pravo mero tekmovalnosti.  

Največ zaposlenih se je tudi letos odločilo za pohod. Zmagovalni pokal v nogometu in odbojki je letos pripadel ekipama 
Uprave. 

Pohodnike smo nagradili z velikim šampanjcem. Le kaj nam je želela sporočiti ekipa IC6?

Odbojkarska tekma je bila sproščena, navijači so spodbujali EMMI. 


